
Нико Лозанчић 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. ''Да ли је тачна информација да ће Савјет министра БиХ донијети одлуку  којом ће 

укинути регрес за коришћење годишњег одмора запосленима у државним 

институцијама? 

2. Може ли Савјет министара својим одлукама стављати ван снаге законом утврђена 

права запослених у државим институцијама?  

3. Ако је то с циљем уштеде, зашто се не доносу одлуке које ће осигурати уштеде у 

областима на које упозоравају и синдикати својим дописима (…)''? 

  

  

 

 

 

 

 

 
 


